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Protokół Nr 12/2025  

z posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju i Infrastruktury, Ochrony Środowiska, 

Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego Rady Gminy Wierzchosławice 

odbytego dnia 27 maja 2025 r. 

w Urzędzie Gminy Wierzchosławice (I piętro – Sala Konferencyjna). 

Posiedzenie rozpoczęto 27 maja 2025 r. o godzinie 11:26, a zakończono o godzinie 12:17 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków Komisji: 

Obecni: 

1. Krzysztof Broński 

2. Tomasz Jachimek 

3. Barbara Knapik 

4. Roman Kucharski 

5. Konrad Marszałek 

6. Tadeusz Mitera 

7. Tomasz Rodak 

8. Krzysztof Wiśniewski 

9. Artur Wrona 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 Wojciech Aleksander – Zastępca Wójta Gminy 

 Dariusz Lech – Sekretarz Gminy 

 Ewa Sukta – Skarbnik Gminy  

 Anna Solak – Inspektor Referatu Inwestycji, Rozwoju, Drogownictwa 

 Józef Górowski – Inspektor Referatu Inwestycji, Rozwoju, Drogownictwa 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Krzysztof Wiśniewski. Przywitał 

zaproszonych gości, poinformował, że w posiedzeniu uczestniczy wymagana ilość członków 

Komisji, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
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2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Radni wraz z materiałami na Komisję otrzymali 

proponowany porządek posiedzenia, innych propozycji do porządku posiedzenia nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przyjęto porządek posiedzenia, jak niżej: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 11/2025 z posiedzenia odbytego dnia 22 kwietnia 2025 r. 

4. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Tarnowskiego zadania 

pn. „Budowa chodnika dla pieszych wzdłuż drogi powiatowej nr 1344 K relacji 

Wierzchosławice-Komorów-Rudka w m. Komorów” w km 0+000 – 0+777 – Etap I”. 

5. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie przejęcia przez Wójta Gminy 

Wierzchosławice zadania zarządzania odcinkiem drogi powiatowej nr 1347K relacji 

Mikołajowice – Bogumiłowice na czas przygotowania, realizacji oraz na okres trwałości 
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inwestycji, obejmującej budowę chodnika dla pieszych w ramach zadania pn. „Budowa 

Park&Ride w Bogumiłowicach na terenie gminy Wierzchosławice”. 

6. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Powiatu Tarnowskiego z przeznaczeniem na wspólną realizację zadania pn. „Rozbudowa drogi 

powiatowej nr 1348K w m. Wierzchosławice Etap I”. 

7. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, 

przypadających Gminie Wierzchosławice i jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną. 

8. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 

Wierzchosławice na rok 2025 Nr VIII/63/2024 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 30 grudnia 

2024 roku. 

9. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Wierzchosławice na lata 2025-2035 przyjętej Uchwałą Nr VIII/64/2024 Rady Gminy 

Wierzchosławice z dnia 30 grudnia 2024 roku. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 11/2025 z posiedzenia odbytego dnia 22 kwietnia 2025 r. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Gminy oraz przekazany członkom Komisji elektronicznie. 

Pytań oraz uwag do protokołu nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr 11/2025 z posiedzenia odbytego dnia 22 kwietnia 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
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Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

4. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Tarnowskiego 

zadania pn. „Budowa chodnika dla pieszych wzdłuż drogi powiatowej nr 1344 K relacji 

Wierzchosławice-Komorów-Rudka w m. Komorów” w km 0+000 – 0+777 – Etap I”. 

- Anna Solak: inwestycja będzie obejmowała przebudowę jezdni drogi powiatowej, budowę 

chodnika dla pieszych wzdłuż krawędzi jezdni, przebudowę zjazdów i poboczy, zabezpieczenie 

sieci uzbrojenia terenu oraz montowań urządzeń do odwodnienia drogi. Szacunkowy koszt etapu 

I zadania określa się na kwotę 228 782, 82 zł – kwota brutto. Koszty realizacji przedsięwzięcia 

pokryją w 50 % Powiat Tarnowski, czyli 114 391, 41 zł i w 50 % Gmina Wierzchosławice.  

 

- Artur Wrona: jaka jest pełna kwota tego przedsięwzięcia ? Tutaj mamy podany pierwszy etap, 

ile tych etapów jest i jaka kwota ?  

 

- Anna Solak: nie jestem w stanie powiedzieć, bo to jest pierwszy etap, musiałabym sprawdzić 

w kosztorysie inwestorskim, te koszty są szacunkowe, bo to jest inwestycja dość 

długoterminowa, więc te koszty będą szacunkowe. Na tym etapie ta kwota jest dlatego taka, 

ponieważ dostaliśmy dofinansowanie do ścieżek rowerowych z Powiatu Tarnowskiego.  

 

Więcej pytań oraz uwag nie było. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Tarnowskiego zadania pn. 

„Budowa chodnika dla pieszych wzdłuż drogi powiatowej nr 1344 K relacji Wierzchosławice-

Komorów-Rudka w m. Komorów” w km 0+000 – 0+777 – Etap I”. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

5. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie przejęcia przez Wójta Gminy 

Wierzchosławice zadania zarządzania odcinkiem drogi powiatowej nr 1347K relacji 

Mikołajowice – Bogumiłowice na czas przygotowania, realizacji oraz na okres trwałości 

inwestycji, obejmującej budowę chodnika dla pieszych w ramach zadania pn. „Budowa 

Park&Ride w Bogumiłowicach na terenie gminy Wierzchosławice”. 

 

- Anna Solak: w związku z planową inwestycją obejmującą budowę parkingu Park & Ride 

w Bogumiłowicach, tutaj w zakres wchodzi również budowa tego chodnika dla pieszych wzdłuż 

odcinka drogi powiatowej relacji Mikołajowice – Bogumiłowice zgodnie z art. 19 ust 4 ustawy 

o drogach publicznych przekazywane jest przejęcie zadania zarządzania przedmiotowego 

odcinka drogi powiatowej na czas przygotowania, realizacji oraz na okres trwałości inwestycji. 

Gmina Wierzchosławice, chcąc skutecznie dokonywać wszelkich czynności związanych 

z przygotowaniem zadania, w tym do występowania z wnioskami oraz uzyskiwania wszelkich 

decyzji, uzgodnień i opinii umożliwiających późniejszą realizację zadania, powinna posiadać 

tytuł do zarządzania odcinkiem drogi powiatowej, z którym związane jest planowane zadanie. 

Porozumienie uprawni Gminę Wierzchosławice do dokonywania wszelkich czynności 

związanych z przygotowaniem powyższego zadania, a w szczególności do koordynowania 

opracowania wymaganej dokumentacji budowlano - wykonawczej, występowania z wnioskami 

oraz uzyskiwania wszelkich decyzji, opinii i uzgodnień umożliwiających ich realizację. 
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Pytań oraz uwag nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie przejęcia przez Wójta Gminy Wierzchosławice 

zadania zarządzania odcinkiem drogi powiatowej nr 1347K relacji Mikołajowice – 

Bogumiłowice na czas przygotowania, realizacji oraz na okres trwałości inwestycji, obejmującej 

budowę chodnika dla pieszych w ramach zadania pn. „Budowa Park&Ride w Bogumiłowicach 

na terenie gminy Wierzchosławice”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

6. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Powiatu Tarnowskiego z przeznaczeniem na wspólną realizację zadania pn. „Rozbudowa 

drogi powiatowej nr 1348K w m. Wierzchosławice Etap I”. 

- Anna Solak: inwestycja, którą Gmina Wierzchosławice planuje wspomóc pomocą finansową 

zgodnie z art. 220 ust. 1 ustawy o finansach publicznych dotyczy budowy chodnika wzdłuż drogi 

powiatowej nr 1348 K relacji Łętowice – Szujec – Wierzchosławice w miejscowości 

Wierzchosławice – jest to etap I. Prace będą obejmowały budowę chodnika, zabezpieczenie 

i przebudowę sieci teletechnicznej oraz budowę kanalizacji deszczowej na odcinku 237 m 

w miejscowości Wierzchosławice. Szacowana wartość zadania wynosi 800 000 zł, z czego 

Gmina udziela 300 000 zł dotacji, a Powiat Tarnowski pokrywa pozostałe koszty. Termin 

realizacji etapu I planowany jest na 2025 rok. 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

- Tomasz Jachimek: czy w ramach rozbudowy tej drogi to jest tylko przewidziany chodnik, czy 

modernizacja nawierzchni również? 

 

- Anna Solak: tylko chodnik, to znaczy tak, jak przeczytałam – chodnik, tam będzie też 

kanalizacja, ale asfalt jeżeli to dotyczy w jakiś sposób chodnika to wtedy.  

 

- Tomasz Jachimek: może się okazać, że będzie znowu to samo co w Łętowicach, na całym 

odcinku drogi co było modernizowane przed 3 latami i ta droga się generalnie rozjechała, bo przy 

tym chodniku dokleili i są takie kałuże, że się przejść tam nie da nawet. Rozumiem, że to nie 

dotyczy nas tylko chciałbym, żeby Powiat był świadomy tego, że jak robi chodnik to również 

trzeba odwodnienia zrobić i również drogę asfaltową zmodernizować.  

 

- Anna Solak: porozmawiamy z Powiatem, jak oni to też widzą, czy mają na uwadze jezdnię 

i zwrócimy na to im uwagę. 

 

Więcej pytań oraz uwag nie było. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu 

Tarnowskiego z przeznaczeniem na wspólną realizację zadania pn. „Rozbudowa drogi 

powiatowej nr 1348K w m. Wierzchosławice Etap I”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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7. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, 

przypadających Gminie Wierzchosławice i jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną. 

- Ewa Sukta: obowiązek podjęcia uchwały dotyczący udzielania ulg został wprowadzony art. 59 

ust. 1 ustawy o finansach publicznych, czyli tutaj po porostu Rada Gminy musi określić warunki 

oraz wskazać osoby, czy podmioty upoważnione do udzielania ulg w zakresie należności 

cywilnoprawnych. Taka uchwała funkcjonowała – była to uchwała z 2021 roku. W złożonym 

projekcie uchwały są tylko zmiany dotyczące pomocy de minimis jako, że udzielanie pomocy de 

minimis jest to regulowane rozporządzeniami unijnymi i do tej pory funkcjonowało to w ten 

sposób, że niektóre z rozporządzeń unijnych były po prostu przedłużane. Natomiast w tym 

momencie weszły nowe rozporządzenia i w związku z czym zapis dotyczący warunków, zasad 

i tak dalej udzielania pomocy de minimis są wprowadzone po prostu te nowe rozporządzenia 

unijne. Projekt uchwały został przesłany do Urzędu – UOKiKU jak również do Ministerstwa 

Rolnictwa, są opinie, nie wiem czy Państwo sobie życzycie, aby odczytać te opinie. W uchwale 

zostały uwzględnione te sugestie zarówno, które wskazał UOKiK, jak również Ministerstwo 

Rolnictwa. Uchwała jest dostosowana. Dziękuję. 

 

Pytań oraz uwag nie było. 

  

 

Głosowano w sprawie: 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, 

przypadających Gminie Wierzchosławice i jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
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Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

8. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 

Wierzchosławice na rok 2025 Nr VIII/63/2024 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 

30 grudnia 2024 roku. 

- Ewa Sukta: zgłosiła autopoprawkę do projektu Uchwały – zostały przyznane środki na 

przeprowadzenie II tury wyborów prezydenckich i one po prostu zmienią pewne wielkości 

w załączniku Nr 1 i Nr 2 oraz w sentencji uchwały oraz Wieloletniej Prognozie Finansowej.  

Jeśli chodzi o projekt uchwały zostały zwiększone dochody i przychody. W przedłożonym 

projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Wierzchosławice na 2025 rok 

zwiększone zostały dochody o:  

- wpływy za zajęcie pasa drogowego, - większe wpływy z tytułu użytkowania wieczystego 

nieruchomości oraz wpływy za trwały zarząd użytkowanie i służebności,  

- zwrot kosztów za zużyte media, - wpływy z tytułu kosztów egzekucyjnych, opłaty komorniczej 

i kosztów upomnień, - wpływy z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat,  

- większe wpływy z podatku od czynności cywilnoprawnych od osób fizycznych,  

- środki z Krajowego Planu Odbudowy otrzymane w ramach projektu pn. „Małopolska Ścieżka 

Rozwoju Nauczycieli Wychowania Przedszkolnego”,  

- dodatkowe dochody zrealizowane przez kierowników placówek oświatowych i żłobka,  

- środki otrzymane z Krajowego Funduszu Szkoleniowego, - wpływy z opłat za korzystanie 

z wychowania przedszkolnego,  

- wpływy z opłat za pobyt mieszkańców z terenu Gminy w domach pomocy społecznej oraz 

wpływy z opłat za schronisko dla osób bezdomnych,  

- zwrot nienależnie pobranych zasiłków wraz z odsetkami,  

- wpływy ze sprzedaży składników majątkowych, - środki otrzymane z ZUS w ramach 

Rodzinnego Kapitału Opiekuńczego.  

Ponadto wprowadzona została dotacja z Powiatu Tarnowskiego z przeznaczeniem na budowę 

chodników, ścieżek rowerowych i realizację innych zadań przy drogach powiatowych, dotacja 
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celowa na zakup kompostowników dla mieszkańców Gminy oraz środki przyznane w ramach 

programu „Małopolskie Świetlice Wiejskie 2025”. Zaplanowane zostały również środki z LGD 

Zielony Pierścień Tarnowa pochodzące z Funduszu EFRROW. W ramach środków 

zaplanowanych na realizację zadania pn. „Klub Rozwoju Cyfrowego w Wierzchosławicach” 

przesunięte zostało część środków z dochodów bieżących na dochody majątkowe. W ramach 

przychodów zaangażowane zostały środki pieniężne pozostałe na rachunku bieżącym budżetu, 

wynikające z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych, związanych ze 

szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach oraz środki 

wynikające z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 i dotacji na realizację 

programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych środków. Wobec powyższego 

zwiększone zostały wydatki na gospodarowanie odpadami komunalnymi, publiczny transport 

zbiorowy, realizację zadań ujętych w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnym Programie Przeciwdziałania Narkomanii, a także na 

realizację rozpoczętego w 2024 roku projektu pn. „Wsparcie szkół i uczniów z syndromem 

nieadekwatnych osiągnięć oraz ich rodziców w celu uświadomienia roli rodziny”. Ponadto po 

stronie wydatków w ramach dodatkowo zrealizowanych dochodów, przesunięć pomiędzy 

podziałkami klasyfikacji budżetowej oraz zaplanowanych dotacji, zabezpieczone zostały środki 

na uiszczenie opłat za pobyt mieszkańców z terenu Gminy w domach pomocy społecznej oraz 

w schronisku dla osób bezdomnych, na zwrot do Małopolskiego Urzędu Wojewódzkiego 

w Krakowie nienależnie pobranych zasiłków wraz z odsetkami, zwiększone zostały wydatki na 

bieżące funkcjonowanie żłobka i przedszkola, zwrócone Id: 57649A5C-19E6-4273-9D4B-

FE8ADC80146F. Projekt Strona 3 zostały środki do GOPS-u pożyczone na zwrot do MUW 

nienależnie pobranych zasiłków wraz z odsetkami, zabezpieczone zostały środki na żwirowanie 

drów wewnętrznych oraz na bieżące utrzymanie dróg gminnych. W związku z realizacją projektu 

„Klub Rozwoju Cyfrowego w Wierzchosławicach” przesunięte zostały środki z wydatków 

bieżących na wydatki majątkowe na realizację zadania pn. „Wyznaczenie miejsca parkingowego 

dla osób niepełnosprawnych”. Zwiększone zostały wydatki oraz zmieniona nazwa zadania 

zaplanowanego do wykonania w 2025 roku na realizację przedsięwzięć przy drogach 

powiatowych z „Budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 1344K „ na „Rozbudowa drogi 

powiatowej nr 1344K w Komorowie wraz z budową i przebudową infrastruktury technicznej 

w ramach zadania pn. „Budowa chodnika dla pieszych wzdłuż drogi powiatowej nr 1344K relacji 

Wierzchosławice – Komorów – Rudka w m. Komorów” w km 0+000-0+777 obręb 0005 

Komorów, gm. Wierzchosławice – etap I”. Wprowadzone zostały środki otrzymane z Krajowego 

Planu Odbudowy na zakup pomocy dydaktycznych dla Publicznego Przedszkola 

w Wierzchosławicach, w ramach realizacji projektu „Małopolska Ścieżka Rozwoju Nauczycieli 

Wychowania Przedszkolnego” oraz środki otrzymane z Powiatowego Urzędu Pracy w Tarnowie 

z Krajowego Funduszu Szkoleniowego dla Szkoły Podstawowej w Rudce z przeznaczeniem na 
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dokształcanie i doskonalenie nauczycieli. Ponadto zabezpieczone zostały środki na realizację 

zadania „Wsparcie Gminy Wierzchosławice w ramach zadania Gminy w roli Operatora 

w programie priorytetowym „Czyste Powietrze””, na zakup kompostowników dla mieszkańców 

Gminy oraz na wykonanie dokumentacji projektowej dla budowy dróg wewnętrznych o długości 

ok. 300 mb w m. Rudka (działka 452/3, 452/7, 452/12, 452/32). Zabezpieczone zostały środki na 

doposażenie świetlicy wiejskiej w Ostrowie oraz na prace remontowo-budowlane świetlicy 

wiejskiej w Rudce – obydwa zadania realizowane będą z udziałem środków pozyskanych 

w ramach naboru „Małopolskie Świetlice Wiejskie 2025”. Z udziałem środków z LGD Zielony 

Pierścień Tarnowa z Funduszu EFRROW zaplanowane zostały do realizacji takie zadania jak: 

„Budowa placu zabaw przy Szkole Podstawowej im. W. Witosa w Rudce wraz z aranżacją 

istniejącego tarasu” oraz „Przebudowa istniejącego placu zabaw na działce nr 579 

w miejscowości Wierzchosławice”. W związku z rozwiązaniem umowy na opracowanie 

dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Przebudowa drogi do śluzy w miejscowości 

Gosławice”, zmniejszone zostały wydatki w tym zakresie, jak również z uwagi na wydłużenie 

terminu realizacji zadania, zmniejszone zostały wydatki dla zadania pn. „Wykonanie 

dokumentacji projektowej na budowę drogi dla pieszych wzdłuż drogi powiatowej nr 1347K dla 

relacji: Mikołajowice – Bogumiłowice na działce nr 168 (w nawiązaniu do istniejącego chodnika 

na działce nr 552/3 do działki nr 714/2). W rozdziale 70005 – Gospodarka gruntami 

i nieruchomościami zwiększone zostały wydatki na zakup energii. W związku ze złożeniem przez 

sołectwa Wierzchosławice i Gosławice wniosków w sprawie zmiany przedsięwzięć 

realizowanych w ramach funduszu sołeckiego w 2025 roku, dokonano stosownych przesunięć 

zgodnie ze złożonymi wnioskami, zakres wprowadzonych zmian zawiera załącznik nr 7 do 

niniejszego projektu uchwały. 

Wracając do autopoprawki to są te zmiany, które są wprowadzone tym projektem uchwały 

w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej. Natomiast ta autopoprawka, o której chciałabym 

powiedzieć – zostały przysłane pieniądze, jak również informacja z Krajowego Biura 

Wyborczego na przeprowadzenie II tury wyborów. Ponieważ są zawarte umowy, a te środki 

powinny być zaplanowane przed wyborami w związku z czym jest to termin wcześniejszy niż 

dzisiaj, czyli 27 i jest to kwota 57 800,00 zł. to spowoduje, że w projekcie który Państwo 

otrzymaliście zmienią się wielkości w Załączniku nr 1 – zmieni się kwota dochodów bieżących 

i będzie to kwota 63 345 129,93 zł, zmienią się dochody ogółem na kwotę 73 906 095,70 zł i o to 

taką samą kwotę, czyli te 57 800,00 zł zmienią się wielkości w Załączniku Nr 2, czyli ogółem 

wydatki będą wynosić 76 323 576, 31 zł, wydatki bieżące wzrosną do kwoty 59 320 426,49 zł, 

wydatki jednostek budżetowych wzrosną do 46 676 965,00 zł, wydatki na wynagrodzenia 

32 118 570,38 zł, wydatki na zadania statutowe 14 558 394,68 zł i świadczenia na rzecz osób 

fizycznych 5 780 274,66 zł. W związku z tą zmianą zmieni się również zapis w sentencji 

Uchwały i dotyczy to §6, czyli budżet po zmianach wynosi: dochody – 73 906 905,70 zł 
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i wydatki – 76 323 576,31 zł. Ta zmiana powoduje również zmianę w Załączniku Nr 1 do 

Wieloletniej prognozy Finansowej, czyli w Załączniku Nr i w zasadzie Załączniku Nr 3. 

W Załączniku Nr 1 zmieni się ogólna kwota dochodów, ogólna kwota wydatków, w dochodach 

zmieni się wielkość dochody bieżące, dotacje i inne środki otrzymane na działalność – zmieni się 

ta pozycja. W wydatkach zmieni się kwota wydatków ogółem, kwota wydatków bieżących, jak 

również zmieni się kwota wynagrodzenia i składki od nich naliczone. Pozostałe wielkości 

pozostaną bez zmian, tak jak są wykazane w projekcie Uchwały w WPF. Zmieni się również 

Załącznik Nr 3, czyli objaśnienia do Wieloletniej Prognozy Finansowej w takim samym zakresie, 

jak w Załączniku Nr 1, czyli zmieni się ogólna kwota dochodów, w tym kwota dochodów 

bieżących i zmieni się ogólna kwota wydatków, w tym zmieni się kwota wydatków bieżących. 

Dziękuję.  

 

- Tadeusz Mitera: 30 000 było przeznaczone na drogę do Śluzy w Komorowie oraz zostały 

przeznaczone na inne cele, że zajmie się tym Powiat. Czy wiadomo kiedy Powiat zajmie się 

realizacją inwestycji? Czy były na ten temat rozmowy, czy będzie odwleczone w czasie ? 

 

- Wojciech Aleksander: w tym momencie jesteśmy na etapie uzgodnień tych dróg zadaniowych. 

Myślę, że to będzie przyszły rok, ale musimy to sprawdzić dokładnie. W tym momencie 

musielibyśmy wydać z naszych pieniędzy z budżetu, a tak to jest po stronie Powiatu ten wydatek. 

 

- Barbara Knapik: uzyskałam informację, że wszystkie poscaleniowe prace na naszych terenach 

to dopiero w roku 2026. Wcześniej nic się nie wydarzy, jeżeli to ma być realizowane z pieniędzy 

poscaleniowych ten dojazd do tej Śluzy, to jest jeszcze bardzo odległy czas. W tym momencie są 

na etapie projektowania, świeżo jestem wczoraj po rozmowie z Panem Pawłem z Zarządu Dróg 

w Zgłobicach. Jest to odległy czas, a jest to niebezpieczne uważam, ponieważ ludzie nam 

pokazali, że walczyliśmy tam parę nocy, żeby nie zalało mieszkańców. Mimo tego nie udało się 

w pełni tego ochronić, więc nie wiem, czy 30 000 ma taką wagę na tym, co może się wydarzyć, 

bo pogoda jest jaka jest, jest to żywioł, ja bym się tutaj zastanowiła, bo to jest bardzo odległy 

czas. Ja myślałam, że teraz w tej prognozie budżetowej zrealizujemy to zadanie, ponieważ jest to 

bardzo ważne, w razie jakiejś wody, zalewa nas i nie mamy dojazdu, jest to ciężki temat, 

dziękuję. 

 

- Wojciech Aleksander: dokładnie ma Pani rację, musimy czekać do przyszłego roku. 

Wcześniej i tak tego tematu byśmy nie podjęli, bo 30 000 to było tylko zabezpieczone na projekt, 

a nie na wykonanie. 
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- Tadeusz Mitera: zgadzam się z Panią Barbarą, nie jestem z Komorowa, ale chyba 

w 2010 roku, wtedy były zalane 3 domy, remont tych domów był dużo większy niż te 30 000, już 

nie mówiąc koszty jakie były przy zniszczeniach w uprawach. Także nie czekałbym aż Powiat 

zrealizuje i żeby to było w naszej gestii. 

 

- Józef Górowski: odnośnie Komorowa i dojazdu do Śluzy, opracowanie projektu było zlecone, 

kwota 30 000, ale wniosek został wycofany z tego względu, że ta droga nam się dubluje 

z drogami poscaleniowymi, więc nie ma sensu wydawać nawet złotówki na ten cel. Z tego, co mi 

wiadomo tego roku będzie opracowany projekt na budowę tej drogi, natomiast realizacja będzie 

w przyszłym roku i to już będą potężne koszty wykonania. Dlatego warto poczekać, takie jest 

moje zdanie. Dlatego te pieniądze zostały przeniesione na coś innego. 

 

- Krzysztof Broński: w tym momencie budżet, zwłaszcza Starostwa jest kiepski i nie ma 

Polskiego Ładu, KPO wpływa jak wpływa, więc żebyśmy nie stanęli za 5 lat, że po prostu to 

zniknie, to o to chodzi. Jeżeli to by wypaliło to jak najbardziej jestem za tym, żeby tych 

pieniędzy nie wydawać, ale z drugiej strony jakby to miało przyspieszyć i ten projekt zrobić to 

dlaczego nie. Dziękuję. 

 

- Józef Górowski: z tego, co ja wiem to Powiat ma przeznaczone na to środki, posiada środki na 

realizację. 

 

- Barbara Knapik: z uzyskanych wczoraj informacji wynika tak, że wszystko co jest wpisane 

w decyzji będzie realizowane, Państwo macie taką pewność no to będzie to realizowane, taką 

informację wczoraj uzyskałam. Jeżeli jest wpisane no to nie mamy się o co martwić. Jest wpisane 

tak ? 

 

- Józef Górowski: tak. 

 

Więcej pytań oraz uwag nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 

Wierzchosławice na rok 2025 Nr VIII/63/2024 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 30 grudnia 

2024 roku wraz z autopoprawką. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

9. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Wierzchosławice na lata 2025-2035 przyjętej Uchwałą Nr VIII/64/2024 

Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 30 grudnia 2024 roku. 

- Ewa Sukta: zgłosiła autopoprawkę do projektu Uchwały, o której była mowa wcześniej. Jeżeli 

chodzi o projekt Uchwały został on sporządzony z tego względu, że zostały wprowadzone 

zwiększone przychody z tytułu zaangażowania środków związanych ze szczególnymi zasadami 

wykonywania budżetu. Jeżeli chodzi o dochody ogółem – będą większe o 57 800,00 zł, czyli 

będą wynosić 73 906 095,70, zwiększa się dochody bieżące do kwoty 63 345 129,93 zł, dochody 

majątkowe pozostają bez zmian. Zwiększą się nam wydatki ogółem do kwoty 76 323 576,31 zł, 

zwiększą się wydatki bieżące do kwoty 59 320 426, 49 zł, wydatki majątkowe pozostają bez 

zmian i w tabeli Nr 1 oprócz tego zwiększy się jeszcze kwota wydatki na wynagrodzenia 

i składki od nich naliczone, oczywiście to jest w ramach tej kwoty 57 800,00 zł. W związku 

z zaangażowaniem tych środków związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu 

zmienił się wynik budżetu do kwoty –2 417 481,61 zł, zwiększyły się przychody do kwoty 

4 022 657,41 zł. Jeżeli chodzi o przychody, z tytułu niewykorzystanych środków pieniężnych na 

rachunku bieżącym budżetu wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi 

finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi 

w odrębnych ustawach, jest to kwota 723 808,03 zł oraz przychody wynikające z rozliczenia 

środków określonych w art. 5 ust 1 pkt 2 ustawy i dotacji na realizację programu, projektu lub 

zadania finansowanego z udziałem tych środków. Jest to kwota 6 357,76 zł, są to środki na 
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realizację projektu „Małopolski Program Wspierania Uczniów”, wsparcie szkół i uczniów 

z syndromem nieadekwatnych osiągnięć oraz ich rodziców w celu uświadomienia roli rodziny. 

O zmianie wyniku już mówiłam. W Załączniku Nr 2 zostały zmienione limity na poszczególne 

lata to jest dla zadania Małopolski Program Wspierania Uczniów”, wsparcie szkół i uczniów 

z syndromem nieadekwatnych osiągnięć oraz ich rodziców w celu uświadomienia roli rodziny. 

W związku ze zmianą w budżecie i wprowadzenia dotacji z LGD Zielony Pierścień Tarnowa 

został zmieniony limit dla zadania Budowa placu zabaw przy Szkole Podstawowej 

im. Wincentego Witosa w Rudce wraz z aranżacją istniejącego tarasu i zostało wprowadzone 

nowe przedsięwzięcie pn. Wsparcie Gminy Wierzchosławice w ramach zadania gminy w roli 

operatora w programie priorytetowym Czyste Powietrze, przedsięwzięcie zaplanowano do 

realizacji w latach 2025 – 2030 oraz w związku co się wydarzyło w przypadku zmian w budżecie 

rozwiązania umowy z projektantem na opracowanie dokumentacji projektowej Przebudowa drogi 

do Śluzy w miejscowości Gosławice, zostało w Załączniku Nr 2 również wyzerowane to zadanie, 

które było zaplanowane na lata 2024 – 2025. Dziękuję. 

 

Pytań oraz uwag nie było. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Wierzchosławice na lata 2025-2035 przyjętej Uchwałą Nr VIII/64/2024 Rady Gminy 

Wierzchosławice z dnia 30 grudnia 2024 roku wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (0) 

 

10. Wolne wnioski. 

Dyskusji nie było. 

 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 

12 posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju i Infrastruktury, Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Komunalnej i Porządku Publicznego.  

 

 

Na tym protokół zakończono.  

 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczący Komisji:  

 

 

Karolina Ducinowska      Krzysztof Wiśniewski 

 


